
 

 

TJ DUKLA Praha 
 

Z á p i s 

ze schůze výboru TJ DUKLA Praha konané dne 2.12.2024 

 

Zúčastněni:  Josef Dufek, Václav Fišer, Alena Fišerová, Daniel Kašpar, Zdeněk Sauer, 

Vlastimil Šebela  

Neomluven:  Tomáš Sekanina 

Omluven: Ondřej Bílek, Lukáš Thun 

 

Jednání výboru řídil Vlastimil Šebela  

 

Program: 1) Kontrola zápisu  

                        2) Různé 

 

K bodu 1)   

o Výbor TJ se zabýval průběhem řešení nedostatků v řízení oddílu atletiky v oblasti 

hospodaření a rozpočtu: 

- v oblasti zabezpečení PR požadovat smlouvu s konkrétním zadáním       – splněno 

- v oblasti příjmů a výdajů oddílu věnovat pozornost především otázce investic 

v kontextu s daněním              – dořešit v lednu 2025 

- při nákupu nábytku dávat přednost využití možností nákupu ASC z dostupného 

katalogu               - splněno 

- při nákupu nových dresů dát do souladu použití správných log, zvláště MČ P6  

                                                                                                                    – splněno  

- dle Pokynů pro hospodaření, ke každém nákupu materiálu dodat vyplněné a 

podepsané výkazy vydaného materiálu                                  – v řešení  

- Výbor TJ se opakovaně zabýval finanční a organizační situací oddílu atletiky a 

ukládá předložit zápis z Výroční členské schůze AO. Ten musí obsahovat 

především schválený rozpočet AO za rok 2024 spolu s návrhem vyúčtování dotací 

Výbor pověřuje ekonoma TJ spolu s tajemnicí a účetní TJ, aby provedli kontrolu 

všech potřebných dokumentů. V případě nedostatečného čerpání prostředků 

z dotací, výbor TJ přebytek využije v rozpočtu TJ. To se týká hospodářů všech 

větších oddílů, kontrola z FÚ byla v minulém roce velmi důkladná!       – splněno 

 

K bodu 2:  

o Výbor TJ se zabýval docházkou členů výboru na jednání v roce 2024. V této 

souvislosti konstatoval, že nominovaný zástupce atletického oddílu má téměř 

padesátiprocentní neúčast. 

o Výbor TJ se zabýval závadami v užívání loga Dukly našimi členy s tím, že k nápravě 

přijme odpovídající opatření.   

o Dne 13.11. se uskutečnilo přátelské setkání Dukla na Slamníku a současně oslava 75 

let založení Dukly. 

- Každý účastník obdržel ke vstupence slavnostní odznak a malé pohoštění, 

proběhla tombola, k tanci zahrála kapela M.G.Band. Počet účastníků 48. Náklady 

na akci 21000 Kč. Příjmy za vstupné a tombolu 15100 Kč. 

- Vzhledem k malému zájmu a vysokým nákladům, doporučuje výbor TJ vrátit se 

k původnímu modelu a pořádat vánoční besídku jen pro členy TJ v prostorách 

ASC. 

o Tradiční bowlingový turnaj úspěšně proběhl 25 listopadu. Vítězové letošního ročníku 

jsou v mužích Vladislav Saidl (VLS), v ženách Lenka Zvěřinová (Dukla Olomouc), v 



družstvech zvítězili zástupci Vojenských lesů a statků. Bližší informace jsou 

k dispozici na webu UNIASK. 

o AHNM zaslalo návrh dodatku smlouvy na výpůjčku prostor kanceláře a kladu TJ 

Dukla do 31.12.2027, předseda požádá o prodloužení do roku 2030       - v řešení 

o Na návrh místopředsedy výboru Dana Kašpara výbor rozhodl o zveřejnění zápisu 

z jednání výboru na webu TJ do 14 dnů od konání výborové schůze. 

 

Usnesení:  

o Příští jednání výboru TJ Dukla Praha se koná v pondělí 13. 1. 2025 v 16:00 hod. 

v Dukla klubu.  
 

 

 

předseda TJ           

PaedDr. Vlastimil Šebela, v.r.     

 

  

Zapsala  Alena Fišerová, sekretariát TJ DUKLA Praha, z.s.  

Kontroloval  Mgr. Václav Fišer, člen výboru TJ DUKLA Praha, z.s. 

 

 

 

 

 


